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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/15 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-6 
Rijeka,  18.05.2020. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 15. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

15. sjednica VMO Mlaka održana je 18.05.2020. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Igor Ivošić, član VMO 
- Milan Milovanović, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Donošenje odluke o utrošku sredstava preostalih po izvršenju komunalnih prioriteta za 

prethodnu godinu. 
3. Rasprava i donošenje odluka o realizaciji programa za 2020. godinu. 
4. Donošenje Rebalansa Financijskog plana za 2020. godinu. 
5. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 

• Vijeće je suglasno s molbom građana za nastavak raščišćavanja zelene površine iza 
zgrade G. Duella 4. 
 

• Vijeće prihvaća na znanje pozitivan odgovor Rijeka Prometa na zahtjev za ukidanje 
jednog parkirnog mjesta ispred ulaza u zgradu na adresi M. Barača 1 što je u 
međuvremenu i učinjeno. 

 
• Vijeće prihvaća na znanje pozitivan odgovor Rijeka Prometa na zahtjev za postavu  

stupića kako bi se omogućio nesmetan ulaz i izlaz s parkirnog mjesta za invalide u 
ulici V. P. Širole 12. 
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• Vijeće je suglasno s molbom građana za postavu rukohvata prema marketu 
„Brodokomerca“ u ulici B. Blečića 2 
 

• Vijeće je upoznato s problemom stanara u ulici Vitomira Širole Paje k. br. 12. Zelena 
površina s istočne strane zgrade je neodržavana i zarasla. Radi se o platou 
prizemnih i suterenskih etaža (u nivou -2), koji je povišen od temelja nebodera, pa ga 
Čistoća ne održava, a na njega bi se eventualno moglo doći preko ljestvi. Prema 
informaciji Odjela za komunalni sustav radi se o površini koja nije u planu čišćenja, 
niti se njome koriste građani u smislu javne površine. Vijeće će predložiti da  stanari 
ako to žele mogu organizirati Ekološku akciju čišćenja. 

 
AD 2 
  
Vijeće je raspravljalo o utrošku sredstava preostalih nakon izvršenja komunalnih prioriteta iz 
prethodne godine i jednoglasno donijelo sljedeći: 
 
      Zaključak: 
 

• Sredstva iz nadležnosti Odjela za komunalni sustav utrošit će se na sljedeće stavke: 
1. Nastavak raščišćavanja dijela zelene površine sa sjeverne strane zgrade u Ulici 
Giuseppe Duella kod k.br. 4. - 15.000,00 kn 
2.  Građevinsko i hortikulturno uređenje dječjeg igrališta u Ulici Branka Blečića južno 
od kućnog broja 2 (prvenstveno uređenje i čišćenje partera tj. podloge i zamjena 
pijeska) – 15.000,00 kn (zahvat prethodi planiranoj postavi dječjih sprava na istoj 
lokaciji – prioritet za 2020). 
 

• Sredstva iz nadležnosti Rijeka Prometa utrošit će se na postavu rukohvata i farbanje 
ograda na ranije traženim lokacijama.     

    
AD 3 

  
Vijeće je raspravljalo o situaciji izazvanoj corona virusom i njenom utjecaju na realizaciju planiranih 
programa. Poštujući mjere predostrožnosti i sprječavanje zaraze, kao i  utjecaj novodonesenih 
mjera na proračun Grada, Vijeće MO Mlaka je odlučilo da će se prilagoditi novonastaloj situaciji, 
smanjiti izloženost građana zarazi, te ukupne troškove.   
Nakon rasprave jednoglasno je donesen sljedeći: 
 
      Zaključak: 

 
• Neće se održati programi koji su planirani u periodu od travnja do lipnja (Majčin dan i 

Dan obitelji, Dani MO, Ekološka akcija) 
• Vijeće odustaje od planiranih sredstava donacija i poticaja na iste 
• Sredstva planirana za realizaciju programa Dani MO prebacit će se na program 

Doček svetog Nikole 
• Sredstva planirana za realizaciju programa Ususret Božiću utrošit će se isključivo za 

print stolnih kalendara s motivima Mlake 
 
AD 4 
 
      Zaključak: 
 

• Temeljem zaključka Točke 3 Vijeće je jednoglasno usvojilo Rebalans Financijskog 
plana za 2020. godinu koji je umanjen za ukupan iznos od 15.000,00 kn. 
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AD 5 
 
      Zaključak: 

• Predsjednik Vijeća je informirao vijećnike o telefonskoj komunikaciji s 
predstavnikom Rijeka Prometa koji je započeo s izradom dogovorene prometne 
studije područja MO Mlaka. Planirat će se zajednički izlazak na teren. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
   


